
 

 

Referat af ordinær generalforsamling  

Grundejerforeningen JH Huse 

Torsdag den 30. marts 2022 kl. 19.30 

Mødested - Billedkunstlokalet på Bavneskolen 
 

Dagsorden:  

 

1. Valg af dirigent 

Dan Rasmussen blev valgt til dirigent 

 

2. Bestyrelsens beretning  

Vedlagt som bilag 

 

3. Regnskab 2022 

Regnskabet blev gennemgået og godkendt 

 

4. Indkomne forslag, herunder kommende opgaver. 

Der blev stemt om de enkelte forslag. Stemmerne fordelte sig således. 

 

Forslag 1: 1) For: 16 Imod: 2 

Forslag 1: 2) For: 2 Imod: 16 

Forslag 1: 3) For: 0 Imod: 18 

Det vil sige, at forslaget om, at hver grundejer passer stykket foran egen 

grund ud mod vejen blev vedtaget.  

 

Forslag 2: For: 3  Imod: 6  Blanke: 9 

Det vil sige, at forslaget om at flytte vejskiltet Jenstrup Huse til modsatte 

side blev nedstemt. 

 

Forslag 3: For: 0  Imod: 17  Blanke: 1 

Det vil sige, at forslaget om at forkorte lygtepæle blev nedstemt. 

 

Forslag 4: For: 17 Imod: 0  Blanke: 1 

Det vil sige, at generalforsamlingen syntes, det er en god ide. Der skal 

nedsættes et udvalg, hvor formand for udvalget vil være et bestyrelsesmedlem 

samt JH2. Hvis man ønsker at deltage i udvalget bedes man rette henvendelse 

til bestyrelsen. 

 

Kommende opgaver: 

Legestativ skal males. Hvis der ikke kan samles frivillige nok, bliver det en 

betalt maler, som udfører arbejdet. Der laves opslag på Facebook. 

  



 

 

 
 

5. Bestyrelsens forslag til budget år 2023, samt fastsættelse af kontingent.  

Budgettet blev gennemgået, og fastsættelse af kontingent på kr. 2.000 blev 

vedtaget. 

 

6. Valg af formand – formand vælges i lige år 

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter  

• Bruno er på valg – modtager genvalg – Bruno blev genvalgt 

• Allan er på valg – modtager genvalg – Allan blev genvalgt 

• 2 suppleanter – 1 suppleant blev valgt – Vivi – JH 2 

 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant 

• Mie er på valg – modtager genvalg – Mie blev genvalgt 

 

9. Evt. 

Er det okay med f.eks. gøende hunde i haven? Bestyrelsen ønsker en drøftelse 

omkring dette. 

Efter endt drøftelse af ovenstående blev beslutningen, at bestyrelsen 

opfordrer til, at man henvender sig til hundens ejer, og appellerer til en 

acceptabel løsning for begge parter. 

 

Der blev endvidere opfordret til, at man samler op efter sin hund, og tager det 

med hjem til en affaldsspand. 

 

Skal der nedsættes et festudvalg med henblik  på en sommerfest? Der 

oprettes et opslag på Facebook for at vejre stemningen omkring en 

sommerfest. 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

Medsendte filer indeholder Bestyrelsens beretning, regnskab for 2022, budgetforslag 2023 og 

modtaget forslag 


